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Besluitenlijst Commissievergadering 4 februari 2016 
 

Voorzitter: C.G.M. Janssen  
Secretaris: C.M.W.P. Bartels 
Deelnemers: VVD: J.P.L.M. van den Beemt, J.J.M.M. Wezenbeek Roosendaalse Lijst: J.C.J.M. 

van Dorst, Y.A.J.M. de Beer-van Kaam, C.J. Gabriëls, R.G.J. van Broekhoven, E.J.C. 
de Regt CDA: R. Breedveld, A.G.A. van den Nieuwenhof-Vleeshouwers, A.A.M. Mol 
VLP: G.A.C.M. van Reusel, M. Verbeek SP: A.W Oudhof, M.A.K. van Heumen, 
C.A.E.M. van Poppel D66: K.A. Raggers, H.W. Emmen PvdA: M.S. Yap, E. Derks  
Nieuwe Democraten: P.A.M.P. Beesems GroenLinks: C.F.G.R Koenraad   

  College:  A.A.B. Theunis, H.J. Polderman 

 
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
De voorzitter opent de vergadering om 21.15 uur.  
 

2. VASTSTELLEN AGENDA 
De agenda is met de volgende wijzigingen vastgesteld: 
 
De fractie van de VVD heeft over agendapunt 5 Raadsvoorstel APV aangegeven dat de 
agendering wordt ingetrokken. De Commissie stemt in met het afvoeren van de agenda van dit 
agendapunt.  
 
De fracties D66, PvdA en GroenLinks hebben laten weten dat zij gezamenlijk één woordvoerder 
hebben bij agendapunt 6 Raadsmededeling Toegang Sociaal Domein en bij agendapunt 9 
Raadsmededeling Stand van Zaken motie Cultuurvisie Roosendaal. Spreker namens deze drie 
partijen bij agendapunt 6 is Mevrouw Derks en bij agendapunt 9 de heer Raggers. 
 
De fractie van GroenLinks heeft aangegeven geen eerste termijn te wensen bij agendapunt 8 
Raadsmededeling cliëntervaringsonderzoek Hulp bij het Huishouden. 
 
Verder heeft de fractie van de VLP de agendering  voor de eerste termijn bij agendapunt 9 
Raadsmededeling Stand van Zaken motie Cultuurvisie Roosendaal ingetrokken. 
 
Tot slot heeft de fractie van GroenLinks de agendering ingetrokken van agendapunt 7 
Raadsmededeling Notitie Jeugdhulpcatalogus. 
  

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de Commissievergadering van 21 januari 2016 is ongewijzigd vastgesteld.  

 
4. RAADSVOORSTEL GWEL II (Groen, Water, Ecologie en Landschap)  

Met het GWEL-programma wordt invulling gegeven aan ambities uit onder meer het 
landschapsbeleidsplan “De Zoom van West-Brabant”. Op enkele GWEL kredieten heeft de 
gemeente geld over, doordat de provincie soms meer subsidie kon verlenen dan aanvankelijk 
werd geraamd. Deze restantkredieten en het groenfonds maken het mogelijk om nu een vervolg 
op het programma voor natuur- en landschapsontwikkeling vast te stellen, het GWEL II. 
De raad wordt voorgesteld het projectenprogramma voor natuur- en landschapsontwikkeling 
GWEL II vast te stellen. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 

Wethouder Theunis heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  
 Indrukwekkend is wat er al is bereikt met het GWEL Programma. De resultaten kunnen 

bereikt worden door goede samenwerking met en de aanzienlijke co-financiering door de 
partners.   

 De kwaliteit van het oppervlaktewater vormt een zorgpunt en dient niet gekoppeld te 
worden aan huidige projecten, maar separaat aangepakt te worden. De wethouder zegt toe 
dit voorjaar met voorstellen voor aanpak te komen. Mede van belang hierbij is de 
aanstaande aanscherping van het mestbeleid door de provincie. 



- 2 - 

 De Interreg subsidieaanvraag voor het project ‘’(Be)Levende landschappen’’ voor het 
gebied Essen-Roosendaal-Rucphen is niet toegekend. De middelen die gereserveerd zijn 
voor dat project zullen anders worden ingezet. Hierover wordt bijvoorbeeld met ZLTO 
overleg gevoerd voor onder andere inzet bij erfbeplanting. 
 

Dit voorstel gaat als A-Stuk naar de raadsvergadering van 18 februari 2016.  
 
 

5. RAADSVOORSTEL APV (Algemene Plaatselijke Verordening) 
De raad wordt voorgesteld de Algemene plaatselijke verordening vast te stellen. De belangrijkste 
wijzigingen zijn:  
- Handelaren in tweedehands goederen moeten voortaan het digitaal verkoopregister 

gebruiken. Dit moet heling in de kiem smoren. 
- Voor de horeca wordt het makkelijker om een geluidsontheffing aan te vragen. 
- Er komen meer mogelijkheden voor asverstrooiing. 
- De juridische voorwaarden voor het verkrijgen van een horecaexploitatievergunning worden 

aangescherpt. 
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 
 
Dit voorstel is, zoals besloten bij agendapunt 2, niet meer besproken en gaat als A-Stuk naar de 
raadsvergadering van 18 februari 2016.  
 
 

6. RAADSMEDEDELING 66O-2015 TOEGANG SOCIAAL DOMEIN  
Portefeuillehouder: wethouder Polderman 

 

Wethouder Polderman heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  
 In 2015 had het garanderen van de zorgcontinuïteit prioriteit. Het verder doorontwikkelen 

en uitkristalliseren van de transformatie is een proces wat enkele jaren in beslag neemt. 
Tussen de zorgverzekeraars, hulpverleners, artsen en gemeenten vindt veelvuldig overleg 
plaats over de zgn. ‘’grijze’’ gebieden. De relatie tussen Wmo/Wlz en de extramuralisering 
van de GGZ zijn voorbeelden hiervan. 

 De gemeente Breda is namens de 18 gemeenten in de regio de trekker voor het overleg 
met de zorgverzekeraars. De zorgverzekeraars worden vertegenwoordigd door CZ.   

 Communicatie over het loket van de Toegang (als vervanger van het Punt voor zorg en 
welzijn) heeft de aandacht.  

 De mensen van de Toegang verlenen zorg en beoordelen (onafhankelijk) of indicatie voor 
specialistische zorg noodzakelijk is. Van belang is het onderscheid tussen vrij toegankelijke 
zorg (oa maatschappelijk werk) en zorg waarvoor indicatie noodzakelijk is.  

 Recept Welzijn wordt door een aantal huisartsen al toegepast en zij worden nadrukkelijk 
betrokken in de samenwerking.  

 
Dit voorstel komt niet terug op de agenda van de raadsvergadering. 

 

 
7. RAADSMEDEDELING 69O-2015 NOTITIE JEUGDHULPCATALOGUS 

Portefeuillehouder: wethouder Polderman 
 

Wethouder Polderman heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  
 Gekozen is voor een contract van 1 jaar, omdat sprake is van een overgang naar een 

nieuw proces. De praktijk moet uitwijzen of het gekozen systeem werkt of aanpassing 
behoeft. De gekozen partijen zullen waarschijnlijk langduriger zorg bieden, maar er moet 
ook kans zijn voor nieuwe (innovatieve) aanbieders. 

 Het expertteam is een achtervang voor advies voor de jeugdprofessionals en voert geen 
beoordelingen uit. 

 Hulpbehoevenden jongeren van 18 jaar en ouder vallen nu onder de 
volwassenenhulpverlening. Voor deze categorie is bijzondere aandacht van de negen 
gemeenten. 

 
Dit voorstel komt niet terug op de agenda van de raadsvergadering. 
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8. RAADSMEDEDELING 70O-2015 CLIENTERVARINGSONDERZOEK HULP BIJ HET 
HUISHOUDEN 
Portefeuillehouder: wethouder Polderman 
 
Wethouder Polderman heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven:  

 De conclusie is dat in Roosendaal de cliënten over het algemeen tevreden zijn over de 
zorgverlening. 

 In het onderzoek zijn cliënten meegenomen die een aanvraag hebben ingediend, dus ook 
mensen die uiteindelijk geen zorg ontvangen hebben. 

 Voor de hoogte van de eigen bijdrage wordt het VNG-systeem gevolgd, hetgeen betekent 
dat meer betaald moet worden naar gelang het inkomen hoger is. 

 Er zijn nog steeds overschotten op het budget, maar de verwachting is dat dit de komende 
jaren niet meer het geval zal zijn vanwege de vergrijzing en vermindering van budgetten. 

 Bij de intake voor huishoudelijke hulp wordt ook breder gekeken naar andere hulpvragen. 
De medewerkers worden daarvoor getraind. 
 

 
Dit voorstel komt niet terug op de agenda van de raadsvergadering. 

 

 
9. RAADSMEDEDELING 71B-2015 STAND VAN ZAKEN MOTIE CULTUURVISIE ROOSENDAAL 

Portefeuillehouder: wethouder Verbraak 
 
Dit agendapunt is omwille van de tijd doorgeschoven naar de volgende commissievergadering van 
18 februari 2016. 
 
 

10. SLUITING 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:55 uur 


